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PŘEHLED LITERATURY/KYBERNETIKA ČÍSLO 2, ROČNlK 5/1969 

V pfehledu literatury jsou uvadeny vybrane stati s kybernetickou problematikou z casopisu, 
ktere dochazeji redakci casopisu Kybernetika. 

B e h a v i o r a l S c i e n c e 13 (September 1968), 5 

D. P. Spence: The Processing of Meaning in Psychotherapy: Some Links with Psycholinguistics 
and Information Theory. C. D. Jenkins, S. J. Zyzanski: Dimensions of Belief and Feeling Concern­
ing Three Diseases, Poliomyelitis, Cancer, and Mental Illness: A Factor Analytic Study. R. D. 
Fowler, Jr., G. H. Marlowe: A Computer Program for Personality Analysis. V. Bhushan, J. R. 
Ginther: Discriminating Between A Good and A Poor Essay. 

E c o n o m i c C o m p u t a t i o n a n d E c o n o m i c C y b e r n e t i c s S t u d i e s a n d R e s e a r c h 
(1968), 3 

R. Nacoveanu, M. Altar, S. Cruceanu: A Model of Economic Growth Interpreted in the Theory 
of Distributions. C. Botez, E. Popescu-Neveanu, M. Mamali, G. Cristian, G. losif, P. Ene: Psycho­
logical Aspects of l a b o u r Organization in Automated Production Processes. /. Nadejde: On the 
Ergodicity of Finite Markov Chains. A. Dimitriu, A. Anddr, P. Anddr: A Symmetry Indicator 
of Statistical Distributions. 5. Sotan, C. Anderca: Optimization of Prospective Plans of an 
Agricultural Zone by means of Mathematical Methods and Electronic Computer. 

I E E E T r a n s a c t i o n s o n S y s t e m s S c i e n c e a n d C y b e r n e t i c s SSC-4 (July 1968), 2 

L. S. Lasdon: Duality and Decomposition in Mathematical Programming. P. E. Hart, 
N. J. Nilsson, B. Raphael: A Formal Basis for the Heuristic Determination of Minimum Cost 
Paths. R. Zemach: A state-Space Model for Resource Allocation in Higher Education. R. Bakis, 
N. M. Herbst, G. Nagy: An Experimental Study of Machine Recognition of Hand-Printed 
Numerals. S. Laut: Subsystem Optimization Effectiveness Improvement by the Option Tradeoff 
Analysis Process. M. H. Mickle, T. W. Sze, D. E. Rathbone: Neighborhood Storage. G. D. Nelson, 
D. M. Levy: A Dynamic Programming Approach to the Selection of Pattern Features. T. J. 
Wagner: The Rate of Convergence of an Algorithm for Recovering Functions from Noisy 
Measurements Taken at Randomly Selected Points. W. Findeisen: Parametric Optimization 
by Primal Method in Multilevel Systems. D. G. Leunberger: Convex Programming and Duality 
in Normed Space. 

T h e J o u r n a l of S y m b o l i c Logic 33 (September 1968), 3 

G. Kreisel: A survey of proof thery. G. C. Driscoll Jr.: Metarecursively enumerable sets and their 
metadegrees. D. Van Dalen: Reducibilities in intuitionistic topology. D. F. Cudia, W. E. Single-
tary: The Post correspondence problem. A. H. Lachlan: Degrees of recursively enumerable sets 
which have no maximal supersets. D. Prawitz: Hauptsatz for higher order logic. 

Kn6epHeTHKa (1968), 5 

3. M. FjtyuiKoe: O npocTwx anropHTMax aHajuoa H cnHTe3a Mara3HHHbix aBTOMaTOB. r. E. 
Hyxoe: rHOpiWHbie KBa3HaHaJioroBbie CHCTeMM. A.H. He6omapee: 0 6 OSHOM 3aflaie, CBa3aHHOM 
c CHCTeMaMH pa3JiHHHbix npeflCTaBHTeneii. H. A. UIIIUWIIOK, C. A. CeneuKuU: YneT flocTOBepHOCTH 
ncxoflHbix flanKbix npH peuieHHH BepoKTHOCTHbix 3aAaM Ha3HBM. B. B. KanamuuKoe: 0 6 ycTOii-
HHBOCTH (j)ynKHHOHHpoBanHH arperaTHBHbix CHCTeM. B. A. JIundeu6ayM, H. B. PoManoecKuit: 
HTepaTHBHbifi; MeTOfl pememra nrp c neTOMHOtt nepeAaiiefi HHcJiopMauHH. C. A.KacbHiuoK: 0 6 oflHoit 
3aflane CBSDHOTO 3KCTpeMyMa Rnn jraneitHoro cranbTbecoBCKoro (J)yHK^onana. E. C. JIapxoecKuu: 
OSHapyjKeHHe pa3.naflKn B flByMepHOM cnyiaiiHOM npouecce. 



т е з з е п — з1еигеп — ге§е1п 11 (5ер1етЬег 1968) 9, 

В. Напш: итегзиспипе УОП А1§ог11Ьтет Шг сИе сН§ка1е МепгГасЬге§е1ип8. Р. КоиепЫаа'1, 
К. Н. 8скее1: Оагз1е11ип§ копттшегНспег МеЬг1асЬзуз(:ете аиГ а е т О^КакесЬпег. О. Нога, 
5. ЫаюгагИ, 5. 8та: Апа1узеп Vоп Кебе1кге1зеп т к еккгпзспеп Мазсптеп ипс! з1е11§еп оо!ег 
ипз1е11{*еп Ке§1егп ипхег Уег\уепйип§ УОП Ощкакесгтег. М. Резспе!, IV. Ьезег: ип1егеисЬипё 
сПзкге1ег МоёеПе Гиг с!еп 1п1ег§га1юпзорега1ог ипй зете Ро1епгеп. 

т е з а е п — $1еиегп — ге§е1п 11 (ОкгоЪег 1968), 10 

К. Н. Разок 2иг Атуепёипе <3ез Р^е^иеп2кепп1^п^еп-Vе^I'аЬ^еп8 Ье1 шсгиПпеагеп Зуз1етет. 
IV. Ц^еНег: 2иг ЗуШпезе аи1опогшз1ег(ег МеЬг1аспге§ект§еп. К. ^. КекЬегдег: 2иг Ветеззип§ 
УОП 2\уе1 Уапап1еп е т е з Ех1гета1зу81етз т к аЬпат§1§ег ЗисЬе. V. Па/а: Аптоепа'ип§ е!ек(го-
тзспег Апа1о§есЬпег гиг Ьбзип§ шсЪШпеагег Зсп\ут§ип8еп. 

П р о б л е м ы п е р е д а ч и и н ф о р м а ц и и : IV (1968), 3 

А. Ф. Кушиир, Б. Р. Левин: Оптимальные ранговые алгоритмы обнаружения сигналов в шу­
мах. М. А. Быховский: Помехоустойчивость оптимального когерентного приема частотно-
разнесенных сигналов в многолучевом канале. И. С. Андронов: Когерентный разнесенный 
прием при наличии сосредоточенных помех. К. Ш. Зигангиров: Передача сообчений по двоич­
ному симметричному каналу с бесшумной обратной связью (случайное время передачи). 
Р. Е. Кричевский: Связь между избыточностью кодирования и достоверностью сведений 
об источнике. Ю. П. Офман: О параллельной машине. Ю. Л. Сагалович: Методы внесения 
избыточности для повышения надежности конечного автомата. В. И. Варшавский, В. Б. 
Мараховский, В. А. Песчанский: Некоторые варианты задачи о синхронизации цели авто­
матов. Н. Б. Васильев, Л. В. Левина, А. М. Леонтович, И. И. Пятецкий-Шапиро: О регули­
ровании численности в популяции делящихся клеток. 
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